
PRoroKó¿ Nn xxl / 04

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 24 czerw-ca 2004 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad .  r .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska o godzinie 10" otwarla obrady

XXt sesji Rady Miejskiej wJgdrzejowie. Obrady rozpoczqto przyobecnoéci na sali obrad 19

radnych na stan 2l radnych, co stanowi 90,48 % ogótu Rady. Przewodnicz4ca stwierdztla

quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodniczqaa Rady powitalaprzybylych na sesjg: Burmistrza Leszka Kapcig, Wice

burmistrzów: Janusza WoZniaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów

Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy. ofaz wszystkich

przybylych na obrady.
Przewodniczqca Rady zglosila kandydaturg radnego Jana Zigbi'itskiego na sekretarza

obrad; radny Zigbiiski wyrazll zgodg.
sekretarzem obrad jednogloénie wybrano radnego J ana zigbinskiego.

4 d . 2 .
PrzewodniczEca Rady poinformowala. 2e na sesji w dniu 28 kwietnia nieobecny byl

radny Krzysztof Chalupka. NieobecnoÉó zostala usprawiedliwiona.

4 d . 3 .
Przewodni czqca Rady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska zglosila autopoprawkq

doporz4dku obrad polegaj4ca na wprowadzeniu pkt 17: ,,LJchwala w sprawie wyrazenia

opinii dotyczqcej zgody na kontynuacjg w 2005 r. inwestycji pn. .,Budowa boisk przy Szkole
pbdstawowej Nr 4 w Jgdrzejowie", i przesunigciu numeracji dalszych punktów porzqdku

obrad.
Przewodnicz4ca poinformowala, ze projekt uchwaly zostal dorgczony radnym w ustawowo

przewidzianym termi n i e.

Na salg obrad przybyl radny Andrzej Hatny; obrady kontynuowano przy obecnoSci

na sali obrad 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglosnie przyjpla porz4dek obrad z autopoprawk4

zglo szon4 pr zez Przewo dn i czqcE Rady Mi ej ski ej .

Porz4dek obrad:

l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesji w dniu 28 kwietnia 2004 r.

3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokotu z poprzedniej sesji.
5. Zapyl.ania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjptych na poprzedniej sesji.
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8. Sprawozdanie z dzialalnoSci Oérodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy

w Jgdrzejowie za 2003 rok.
g Uchwala w sprawie nadania Regulaminu Strazy Miejskiej w Jqdrzejowie.

10. Uchwala w sprawie zaci4gnigcia pozyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony

Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach na dofinansowanie inwestycji pn

..Budowa wagi samochodowej dla Skladowiska Odpadów Komunalnych w Potoku

Matym".
I l. Uchwala w sprawie okreilenia stawek oplat za skladowanie odpadów na Skladowisku

Odpadów Komunalnych w Potoku Maiym.
12. Uchwala w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia zmiany czgÉci miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego terenu pomigdzy Al J. Pilsudskiego,

ul. Przypkowskiego i Szkol4 Podstawowqnr 2 na obszarze miasta Jqdrzejów.

13. Uchwála w sprawie zbycia nieruchomoéci komunalnej na rzecz jej uzytkowników

wieczystych.
Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoici komunalnej na tzecz jej uzytkowników

wieczystych.
Uchwála w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomoéci

komunalnej.
Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wydzierzawienie nieruchomosci komunalnej

na okres dtu2szy niLtrzy lata.
17. Uchwala w sprawie wyrazenia opinii dotycz4cej zgody na kontynuacjq w 2005 r.

inwestycji pn. ,,Budowa boisk przy Szkole Podstawowej Nr 4 w Jpdrzejowie".

18. Odpowiedzi na interpelacje.
19. Sprawy rozne.
20. Zanknigcie obrad.

4 d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji.

Rada Miejska przyjgla protokol z poprzedniej sesji.

4 d . 5 .
1. Radny Wojciech Bilewicz plta, na jakim etapie s4 starania o zabezpieczenie przed

halasem mieszkanców ul. l1 Listopada, i jakich rozwiqzahnale|y sig spodziewaó.

2. Radna Ewa Ptasznik -w zwiqzku z interwencjami mieszkanców'ul. Koécielnej- pya

czy IJrzqd Miejski rozwa2al mozliwoÉó wprowadzenia zakazu parkowania pojazdów

na tej ulicy, przynajmniej na odcinku od ul. 3-Maja do ul. Jana PawJa II

3. Radna Ewa Ptasznik pyta, czy IJrzqd Miejski nadzoruje wysypisko Émieci pod k4tem

przywo2enia Smieci spoza terenu gminy. Ostatnio przez nasze miasto przejezdzal4

duze kontenery i kieruj4 sig w strone wysypiska. Cry podmioty gospodarcze

dzial.ajqce na terenie naszej gminy nie przywoz4 Smieci z terenu innych gmin?

4. Radna Ewa Ptasznik pyta, kiedy koirczy sig splata poiryczki. którq obci4zony jest

budynek przy ul. Piastowskiej, gdzie lokatorzy chc4 wykupió mieszkania.
5. Radny Józef Kpdra, powiedzial" 2e zawsze po wyborach przed Urzpdem Miejskim

byly wywieszone wyniki wyborów. Po wyborach do Parlamentu Europejskiego

wyników nie wywieszono. Ludzie pytaj4, czy to dlatego, ze Samoobrona wygrala?

6. Radny Józef Kgdra powiedzial, ze Burmistrz Woániak mówil, i2 umowa z Generalnq
Dyrekcj4 Budowy Dróg w sprawie budowy chodnika w Piaskach zostala ju2

podpisana. Czy to prawda, ze w'e wrzeÉniu bgdzie realizacia?

t 4

1 5

t 6
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7. Radny Ryszard Dzwonek zapyIa| czy jest szansa wydluzenia czasu oSwietlenia

do godziny 400. Zgodnie z informacjami Policji najwipksza aktywnoSó zlodziei jest

w godzinachzo} - 4"".
8. Radna Janina Szreniawa pyta. czy to prawda, 2e Burmistrz prowadzrl rozmowy

z GDDK w sprawie chodnika na ul. Piúczowskiej i GDDK wyrazrla zgodq

na dofinansowanie w wysokoéci 50%? Radna Szreniawa uwa2a, 2e moZemy na to

liczyó zanim bgdzie oddana do uzytku obwodnica-
g. Radna Janina Szreniawa pyta, jakie stanowisko zajqly komisje w sprawie pisma

komitetu osiedloweg o z uL. Dmowskiego, dotycz4cego cen wody

10. Radna Janina Szreniawa wnioskuie u ustaw'ienie lampy na ul. Jasionka po prawej

stronie.

Na salg obrad przybyl radny Krzysztof Chalupka; obrady kontynuowano przy obecnoÉci

na sali obrad 21 radnych, co stanowi 100 % ogótu rady.

4 d . 6 .
Radna Janina Szreniawa uwa4a, iz dobrze byloby, aby Burmistrz nadmienil

w sprawozdaniu, iz bral udzial w rozmowach w sprawie Rekordu. Radna pyta, na jakich

warunkach uzgodniono, ze pracownicy zostali wpuszczeni na teren zakladu

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedziaL, ze sprawa Rekordu nie jest jego zwykl4

codzienn4 pracg, dlatego informacja na ten temat nie znalazla sig w informacji z pracy

burmistrza. Rekord jest podmiotem prowadzonym przez syndyka masy upadloiciowej.

Wi4czylem sig, bo zale2y mi, aby ludzie nie tracili pracy. Sprawa toczyla siq mipdzy dwoma

podmiotami: wlaScicielem terenu i syndykiem. Rola burmistrza i samorz4du jest w tym

wzglgdzieznikoma. Pomocy publicznej w tym przypadku udzieliliSmy wielokrotnie - tyle, ile

bytá mozna. Sprawa wpuszczenia pracowników na teren zakladu byla wynikiem ugodv

syndyka i wlaéciciela terenu. My ze swej strony odst4piliSmy od naliczania odsetek

i ro{ozylií;my na raty splatg podatku od nieruchomoéci. Nie ma juz mozliwoSci innej pomocy
- wszyitkie mozliwoéci zostaly juz wykorzystane. To, ze pojechalem na spotkanie w tej

sprawie bylo moj4 dobr4 wo14 dlatego nie ma informacji na ten temat.
Radna Janina Szreniawa uwa2a, ze to bardzo dobrze. iz Burmistrz pojechal na to

spotkanie. Chodzi jednak o to, aby nie bylo ¡ak" iZ za miesi4c syndyk za2yczy sobie np.

umorzenia podatku.
Wigcej uwag nie zgloszono.
Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdzy sesjami zostalo przyjqte.

4 d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjptych

na poprzedniej sesji

4 d . 8 .
Zastgpca Kierownika Oérodka Pomocy Spolecznej - Pani Tartanus, przedstawila

sprawozdanie z dzialalnoéci Osrodka lw zalqczeniu do protokolu/.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiÉniewska zapylala na jakie - oprócz

finansowych - trudnoSci napotykaj4 pracownicy Orírodka.
Kierownik Tartanus odpowiedziala, 2e poza finansami, pracownicy oírodka radzq

sobie ze wszystkimi problemami. Glównym problemem s4 finanse, w zwiqzku z wysokq

stop4 bezrobocia i zubozeniem spoleczeistwa. Je|eli chodzi o doradztwo i pomoc

niematerialne, pracownicy oSrodka daj4 sobie radg.
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Przewodnicz4ca Rady Miejskiej powiedziala, 2e napzgstsz4 przyczyn4 zwracania siQ

o pomoc do oérodka jest dtugotrwala choroba. Czy pracownicy Oérodka s4 w stanie objeó

opiek4 wszystkich potrzebujqcych?
Kierownik Tartanus odpowiedziala,2e pracownicy Osrodka s4 w stanie obj4ó opiek4

wszystkich potrzebuj4cych; s4 plany rozszerzenia o godziny popofudniowe i wieczorne.

Wigcej uwag nie zgloszono.

4 d . 9 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloinie powzipla Uchwalg Nr Xxll209l04

w sprawie nadania Regulaminu StraZy Miejskiej w Jqdrzejowie
fuchwala Nr XXI/209104 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Burmistrz Leszek Kapcia zglosil autopoprawkp polegaj4c4 na dopisaniu w $ 2 zdania:

,.Zabezpieczenie stanowió bgdzie weksel wlasny in blanco".
Radna Janina Szreniawa przypomniala" 2e od wielu lat Rada walczyla o wagg

na wysypisku. Radna uwa2a, 2e naIe2y wysypisko bronió przed EKOM-em. W 2002 roku

b,vty telefony, ie ta firma przywozi émieci spoza terenu gminy. Radna uwa|a. ze gdyb,v

burmistrz chcial, to zrobitby porz4dek w tej sprawie.
Wigcej uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie powzipla Uchwalg Nr XXU2l0l04

w sprawie zaci4gnigci u pizy"tki . Wo¡"*OOrkiego Funduszu Ochrony Srodowiska

i Góspodarki Wódnej w Kielcach na dofinansowanie inwestycji pn .,Budowa wagi

samochodowej dla Skladowiska Odpadów Komunalnych w Potoku Malym".

,4-rchwala 1r{r XXI/210104 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  11 .
Radny Wojciech Bilewicz zwrócil uwage, ze podjqcie uchwaly tej treéci spowoduje

obowiEzywanie podwójnych stawek. za tong i za metr szeicienny.
Burmistrz Leszek Kapcie wyjaénil, ze zgodnie z zapisem w S 3 nowe stawki bqdq

mialy zastosowanie od daty zainstalowania wagi na wysypisku.

. 
Radny Wojciech Bilewicz zwrócil uwagp, ze ten zapis nie wyklucza pobierania oplat

zam ' .
Radca prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedzi ala, iZ zastanawiala sig nad ty zapisem,

ale na dzieú dzisiejszy nikt nie jest w stanie okreÉlió daty zainstalowania wagi. Dlatego

z chwil4 zainstalowania wagi zostanie skierowana do Rady uchwala uchylajqca uchwalg

dotychczas obowi4zuj 4ca.
Przewodnicz4ca Rady. ,,czyli wrócimy do tematu i uchylimy tamt4 uchwalp?"
Pani Danuta Kiwiorska:,,oczywiScie."
Radny Pawel Smor4g przychyla sig do wypowiedzi radnego Bilewicza. Przez pewien

czas obowi4zywalyby dwa pomiary. Zapisy wykluczalyby sig.
Radny Wojciech Bilewicz wnioskuje o wprowadzenie zapisu: ,.$ 4. Od chwili

zainstalowania wagi pomiar iloÉci odpadów za 1 m'' przestaje obowiqzywaó",

a dotychczasowy $ 4 otrzyma nr 5.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie przyjgla wniosek zgloszony pÍzez radnego

Bilewicza.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie

w sprawie okreSlenia stawek oplat za skladowanie
Komunalnych w Potoku Malym.

powzigla Uchwalp Nr Xxllzlll}4
odpadów na Skladowisku OdPadów

Nchwala Nr XXI/211104 w zaLqczeniu do protokolur.

Przewodni czqcaRady miejskiej oglosila przerwQ trwaj4cq od godziny 1045 do godziny

1 1 0 5 .

Ad.12.
Radna Ewa Ptasznik przypomniala, ze w ostatnim roku Rada juz dyskutowala nad t4

uchwal4. Spraw-a dotyczy zagospodarowania tych terenów; obiektem mial byó supermarket

i stacja paliw. Nie ma w uchwale zapisu odzwierciedlaj4cego opinig, jak4 Rada dala

*creéniej, czyli brak zgody na stacjg paliw i supermarket Mieszkaiey i drobni handlowey

protestowali, poniewaz godziloby to w prowadzone przez nich interesy. Trzeba pogodzió

iych, którzy chcq sprzedaó swoje dziatki i tych, którzy stajq w obronie swojego b¡u. Radna

Ptasznik prosi, aby uzupelnió uchwaig o zapis wykiuczajqcy obiekty handlowe wielko

powierzchniowe i stacjg paliw. Nalezy patrzec na aspekt ogólnospoleczny. Radna Ewa

Ptasznik poprosila, aby do sprawy ustosunkowaty sie pozostale kluby radnych.
Przewodniczqca Rady poprosila" aby Burmistrz przedstawil korespondencjp" jaka

toczyla sig migdzy wlaicicielami dzialek, przedsipbiorcami, a burmistrzem.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil" ze dzisiejsza uchwala mówi o przyst4pieniu do

zmiany planu zagospodarowania przestrzennego; jest to uchwala intencyjna pozwalaj4ca

przyst4pió d,o dzialah zmierzajqcych w kierunku wnioskowanym przez wlaécicieli terenów.

Ta uchwala otwiera procedurg mog4cq potrwaó 0,5 - 1 rok, która bgdzie okreSlaó warunki

w planie zagospodarowania przestrzennego. Pólniej w formie uchwaly projekt planu trafi na

t.r¡g. W budzecie na ten rok nie mamy przewidzianych Érodków f-rnansowych na ten cel

w iwi4zku z czym bqdzie mo2na podjaó jedynie takie dzialania, które nie pociqgaj4 za sob4

nakladów finansowych. Procedura zrniany planów zagospodarowania przestrzennego jest

zmudna, rozlegla i kapitalochlonna. Trudno w tej chwili komentowaó korespondencjq

prowadzonqz grup4przedsigbiorców: ta grupa doskonale wie o co sig zwracala', nie podjpta

zostala Ladna inicjatywa. Mamy wniosek wlaÉcicieli dzialek w zwi4zku z czym zgodnie

zKpa zostala wszczgta procedura i przedstawiona uchwala na sesji Rady Miejskiej. Rada

zezwoli.lub nie.
Radna Ewa Ptasznik przypomniala, iz poprosil a o wyraienie opinii przez kluby

radnych. -Wyrazilam opinig i przypomnialam fakty: te obiekty w planie zagospodarowania

przestrzennego stanowily przedmiot sporu. Nie mam nic przeciwko temu, aby dziÉ przychirlió

sig do wniosku grupy mieszkaúców.
Sottys wsi Brynica Sucha odczytaL artykuly prasowe na temat hipermarketÓw

i poprosii radnych o rzetelne podejécie do tego problemu.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej zwrócila uwagp, ze dzisiejsza uchwala nie dotyczy

budowy hipermarketu i podzipkowala zaprzybli2enie artykulu z ,,Naszego Dzienrtika".
Naczelnik Wydzialu Zagospodarowania Przestrzennego Dariusz Treliúski wyjaÉnii, ze

hipermarket to obiekt o powierzchni handlowej powy2ej 2 000 m'. Jeéli ktoÉ wystqpitby

z takim wnioskiem, nie byloby mozliwe podjqcie takiej uchwaly, poniewaz nie ma tego

w studium uwarunkowan zagospodarowania przestrzennego. W uchwale intencyjnej nie

podaje sig szczególów, wystarczy podaó, ze bQda obiekty handlowe i uslugowe
WlaÉcicielka jednej z dzialek poinformowala. iz od 8 lat chce jak najlepiej sprzedaó

swoj4 wlasnoSó, ale nie ma kto kupió. Na sesji byio mówione, ze chce kupió Pan Glita.

Do wlaScicieli przyslal pismo, aby podaó warunki. Póániej odpowiedzial" 2e ceny

sqwygórowane i nie wszyscy zlozyli oferty. To samo bylo ze sklepikarzami, którzy
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zainteresowani bvli tylko na sesji. Mamy kilku kupców, ale kazdy chce kupic

z przeznaczeniem pod coé. Pani Ptasznik mówi, ze wlaéciciele sklepów upadliby. Nieprawda,

bá nikt po codzienne zakupy nie chodzi do marketu. Sklepikarze nie s4 biedni: maj4 po kilka

domów. po kilka samochodów. Czemu Pani sip tak nad nimi lituje?
Radny Alfred Bialy zwrócil uwagQ, ze w projekcie uchwaly nie ma slowa na temat

marketu, czy stacji paliw, a ci4gle sip o tym mówi. Co jest grane? Albo jest coS w podtekScie

o czym sig nie pisre i my nie wiemy. albo jest jakiei nieporozumienie. Kiedyé bylo pod

market i wykluczyliSmy; teraznie ma o markecie ani slowa.
Radna Ewa Ptasznik powiedziala.2e zabieraj1c glos nie miala zlych intencji; intencj4

bylo przypomnienie faktu, który zaistnial. Nie mo2emy uznaó" ze sprawy nie bylo, bo byia.

Nie litujq siq nad sklepikarzami. Obowiq,zkiem radnego jest reprezentowanie wszystkich

wyborców. lJwa1am -mówip to w imieniu klubu-, 2e ma1a, paistwo prawo sprzedaó sw4

pr¡,watn4 wlasnoSó.
Wigcej uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejow-ie jednogloénie powzipla Uchwalg Nr Xxll212l04

w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia zmiany czpici miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego terenu pomigdzy Al. J. Pilsudskiego, ul. Przypkowskiego

i Szkol4 Podstawowqnr 2 na obszarze miasta Jqdrzejów.
/Uchwala Nr XXI/212104 w zalqczeniu do protokolul.

Ad. 13.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalp Nr Xxll213l04

w sprawie zbycianieruchomoÉci komunalnej na rzecz jej uzytkowników wieczystych.

fuchwala Nr XXI/213104 w zallczeniu do protokolul.

Ad. 14.
lJwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla Uchwalg Nr XXIl214l04

w sprawie zbycianieruchomoSci kor.nunalnej na rzecz jej uzytkowników wieczystych.

fuchwala Nr XXI/21 4104 w zatqczeniu do protokotul.

Ad.  15.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie powzigla Uchwalq Nr XXIl215l04

w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej

AJchwala Nr XXI/215104 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powziqla Uchwalg Nr XXIl2l6l04

w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie nieruchomoéci komunalnej na okres dluzszy
m2trzy lata.

/Uchwala Nr XXI/216104 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  17.
Przewodnicz1ca Rady Miejskiej zwrócila uwagg, ze w tytule uchwaly zamiast,,Szkole

Podstawowej nr 4" powinno byó. ,,Zespole Szkol w Jpdrzejowie" i zglosila wniosek o zmianp
zapisu.



Przewodnicz4ca Rady miejskiej oglosila przerwQ trwajqc4 od godziny 1045 do godziny 1105'

Przewodni czqcaRady Miejskiej wycofala wniosek, który zgtosila przed przerw4.

Burmistrz Leszek Kapcie zglosil autopoprawkg polegajQc4 na zamianie w t¡'tule

uchwaly i w I 2 slów,,Szkole Podstawowej Nr 4" slowami ,,Zespole SzkóI".
Radna Janina Szreniawa zapytala, czy odbyly sip juz przetargi na budowp boisk.

Burmistrz Kapcia odpowiedzial, 2e przetarg nie byl rozstrzygniety, poniewaz

inwestycja jest wieloletnia, a najniZsza oferta byla duzo wylsza niz Srodki przewidziane

w budzecie na ten cel. W zwiqzku zpowylszym untowa nie mogla zostaó podpisana.

Wipcej uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad 20 radnycV, jednogloÉnie

powzigla UchwalQ Nr XXIl217lO4 w sprawie wyra2enia opinii dotyczqcej zgody

na kontynuacjg w 2005 r. inwestycji pn. ,,Budowa boisk przy Zespole Szkói w Jpdrzejowie".

NchwalaNr XXI/2171A4 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
Ratlna ,lanina Szreniatra p.vto, iakie
Dm o w sk i e go, tk tt.ycz qce gr t ce ¡t vt ¡ tl.v.

Przewodnicz4ca Rady
komitetu osiedlowego zostalo
ustosunkowal sig do lej sprawy,
wody.

sÍanotyisko zajqlr- komisje w sprau,ie pisma komitetu osiedlottegt¡ z ttl.

N{iejskiej Elzbieta Wiéniewska odpowiedziala, 2e pismo

przekazane przew-odnicz4cym komisji i radnym. Nikt nie

myslg, ze dlatego, iz parni nie majq wplywu na obnizanie cen

Radn.r- Iíltjciech flilev,icz p.vta, na jakim etapie .sc¡starania o zabezpieczenie przed hala.sem mie"-kaút:óttul. I I

Listopatla, i lokich ronric1zctri nalez.r, siq sVtdziewa(.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial " 2e na 28 czerwca GDDK oglosila przetarg na

modernizacjQ ul. 1l Listopada w zakresie nawierzchni, studzienek, krawpzników

i chodników. Nie wiem jak zostani e rozstrzygnigty i jaki jest termin realizacji.

Radno fsra Ptasznik t,zttic¡zku z intenren<:iami nieszkaúcóv ul. Koicielne¡- p.v'ta. cz.t'('rzcld'\Íieiski ronrazot

nt¿ilityt¡ii trprLnrctdzenia zakazu parkrnt'ouiu ptlaztftiw na te"i ulicv, prn'no¡mniej na odcittkrt otl ul. 3-'\fctia dtt

ul. .Jano Patrlo II.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e po to wprowadzono na tej ulicy ruch
jednokierunkowy, aby byl plynny przejazd. Trudno tam zakazywaó zatrzymywania siQ

i postoju, bo wyeliminowaloby to mozliwoSci korzyst ania z parkowania osobom udaj4cym sig

do instltucji tam zlokalizowanych. Komisja Porzqdku moze sig zastanowió nad ewentualnym

wprowadzeniem tam zakazu parkowania.

Radna Ev'a [,tasznik p.r'ta, czv L,trzqd A,Iiejski nadzoruie w.vs.,--pisko imieci pocl kqten prz.t'troienia imieci .spoza

Ierentr gnrin.v. ().;tctttti<t przez nasze niasto przele\d2ajcl cluze kontenerv i kierujq siq \t' strofiQ v'.vs.vpiska. Cz.v

porlmitty gosy¡tlarcze dzialajtyce na terenie na,s:ej gnüny trit' pr:ftrtt:t1 imieci : terettu itttt.tth gmitt'1

Burmistrz Leszek Kapcia upowaznil do udzielenia odpowiedzi kierownika Jaroslawa

Rosolowskiego, który powiedzial, ze kontener od grudnia pojawial sig sporadycznie, a becnie
przyjeadaa na wysypisko zamiast Smieciarek, z których smieci s4 do niego przesypywane.

Je2eli chodzi o monitoring, to znaleziono obce odpady. Firma otrzymala pismo w tej sprawie;
zostalo zorganizowane spotkanie, na którym przedstawiciele firmy udzielali wyjasnieú. Firmy

wiedzq o tym, ze skladowisko nie moíe przyjmowaó odpadów spoza terenu gminy; jeÉli tak

sig stanie, jest to zlamanie punktu umowy. Przyrvozenie obcych odpadów bierze sip

z atrakcyjnoÉci ceny na naszym skladowisku; po zainstalowaniu w-agi nie bpdzie siQ to

oplacalo. Ostatnio wyslalem pisnro do firm przywo2qcych Smieci na wysypisko, ustalajqc
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limitir (dotychczasowe ilosci + 20%), poniewaz firmy informowaly mnie, iz zwipkszyla siQ

iloió odpadów. ZobaczyTy jak firmy bedq sie z tego wywi4zywaÓ.
Radny Krzysztof Swietlik zapytal, czy z chwll4 dostarczania odpadów przez kontener

zwigkszyla sig ich ilosó oraz poinformowal,2e firma EKOM zawarla umowy z rolnikami na

odbiór ámieci. Zgodnie z zapisami umowy mieli jeádzió po odbiór Émieci co miesi4c. Okazalo

sig jednak, ze pr)yjezdaalqnz na kwartal, a oplaty pobieraj4 zakaldy miesiqc. W tej sytuacji

po podwyzszeniu limitu o 20 Yo bgdq mogli przywozió odpady spoza gminy.

Radny Adam Wójcik zapfial, czy w umowach nie ma sankcji za przywoíente

odpadów spoza tereny gminy, a jeéli s4 to jakie.

Kierownik Rosolowski wyjaSnil, iZ nie ma wplywu na treéó zawartych umów. Iloéó

odpadów zwigkszyla siq od polowy maja. Nie wiem azy ta ma zwiqzek z zebraniem

kontenerów do selektywnej zbiórki odpadów. Umowy z indywidualnymi osobami s4 tak

skonstruowane. ze niezaleznie ocl iloéci Émieci i tak placi. Dlatego nikomu nie bqdzie sig

oplacalo wywozió Smieci do lasu tylko wrzuci do kontenera. Jezeli chodzi o umowQ z EKOM-

em, jest zapis iz nie mozna dowozió spoza terenu gminy, natomiast nie ma punktu

wprowadzaj4r.go sankcje. MoZna umowQ w-ypowiedzieó, jednak wiqíe sig to z ktopotami

osób, które z kolei maj4 podpisane umowy z EKOM-em.
Radny Krzysztof Swietlik powiedzial, ze soltys zawiadamial o terminie odbioru

odpadów, jeának fiima pokazala sig tylk o raz. a póíniejjuz nie Radny Swietlik zapytal. czYm

kierownik sugerowal sig podnosz4c limity o 20 oA.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedziai, ze naturalnqrzecz4jest, iz wokól kontenerów do

selektywnej zbiórki nie bylo czysto. EKOM wygral przelarg na zebranie kontenerow

i *yciystczenie terenu. Oglosiliémy przetarg na selektywn4 zbiórkq odpadów na terenach

wiejskich; wygrala firma EKOM. Je2eli chodzi o pozostale Smieci wltwarzane

w gospodarstwaih domowych jest dowolnoéó w zawieraniu umów, które s4 umowami

cywilno-prawnymi. W sprawie odbiory odpadów od indyw-idualnych osob bqdq rozmawial

zprzedstawicielem firmy, naleLy siq przyjrzeó, czy umowa nie wykorzystuje strony. ByÓ

mo2e trzeba sip zwróció do rzecznika praw konsumenta aby podjal czynnoéci. W sprawie

odpadów przywozonych spoza terenu gminy. jeéli kolejny raz stwierdzimy taki przypadek,

wypowiemy umowg.
Radny Pawel Smor4g powiedziat, 2e jest érednia produkcji Smieci na I mieszkaica.

W zwi4zku z tym Kierownik w-ysypiska powinien wiedzieó ile Smieci w danvm okresie

powinno byó przywiezione. Radny Smor4g zapytal - w zwi1zku z wycofbniem maiych

samochodów a wprowadzeniem duzego - o jaki procent zwigkszyla sig iloSó przywozonych

Smieci .
Kierownik Rosolowski odpowiedzial, 2e do rnaja miesigcznie bylo okolo 550 m''

zgniotu iokolo 80- 100 m3 luzem. W maju bylo okolo 800 m-'. Nadzieú dzisiejszy jest 630

m". Jak bpdzie do koúca miesi4ca - nie wiem. Pismo w sprawie podwyzszenia limitu firmy

olrzymaly okolo 8 czerwca. Sprawa iloici imieci bpdzie calkowicie przqtzysta z chwilq

zainstalowania wagi.

R1tlna Ly.a I'tasznik p.v'ta, kiedt,koúcz.y'siq splata po2.v'czki, którqobciqZon.t'iest buthttak prz.t'ul. PiasttmsA'iei .

gclz i e I ok a to rz.v c h ccl v'.vk u p i é m i e s z k a n i a.

Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch odpowiedziala" 2e termin splaty tego kredytu

uplywa w lutym 2005 roku.

Ratln.v,Iózef Kqttra, porrietlzial, 2e zov,sze po'rrvbu"ach przed (irzqdern llliejskim h.v'h'v'.t'vieszt¡nc tr.tttiki

tryborinr. Po vvboroch do ltarlatnenlu Europejskiego v.tttikótt' nie t.vvieszo¡tt¡. I'utlzie p.rlqiq, cz1' frt dlatego, ze

S a t t tt tt b ro n a v'.vgr al a 1

Naczelnik Wydziaiu Organizacyjnego i Spraw Obyw-atelskich Anna Stawecka

wyjaSnila, ze ordynacja wyborcza naklada obowi4zek wywieszenia wyników wyborów
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w obwodowvch komisjach wyborczych. W wyborach do Parlamentu Europejskiego nie byio

miejskiej komisji wy-borc.ej; byty komisje okrpgowe i rejonowe. w Jpdrzejowie byt

petno-ocnik, który oibieral protokoly, po czym zawozTlje do rejonowej komisji wyborczej

w Kielcach. Tak wigc przed Urzgdem Miejskim w Jgdrzejowie nie mozna bylo w-ywiesic

wyników wyborórv.

Rocln.v Józef Kqclra poyiedzial, ze Burmistrz IIiÉniak mónil, ii ut¡xn¡'a z Generalnq Dtrekc¡q Budottt' Dróg tr

.rproi,in bu'clov,.,l-- choclnika tr Pia-skach zostalo jtlz podpisana. Cz.v kt prav'tla, ze v'e t'rzeittitt bqtlzie realizacia?

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiédzlal, 2e 15 czerwca wplynpla propozycja zawatcia

porozur¡ienia w sprawie budowy chodnika w Piaskach. GDDK chce wspólfinarlsowaÓ w

wysokoici 50 yo. Uzgodnimy treSó porozumienia i przystqpimy do realizacji. Sktadajqc

wniosek naleLy siq liczyó z tym. ii w przyszlym roku nie bqdzie mo2na na ten cel

przeznaczyó Érodków w odpowiedniej wysokosci.

Ratln.r- R.y',szarcl l)nronek zapvta!, cz.v .¡est szansa v,.vcllu2enia cza"tt o.it'ieflenia tlo'4¡tlzin.v 1''. Zgotlnie z

infoiurac¡orni policji najniqkiza nktyrlná3c zlotlzieiiest ¡¡, godzinoc:h 200 - 100.

Ratlna Janina Szreniatya vnioskuje u ustav'ienie larttp.v na ul. ,/asionka po pravei str()nie.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzta\. 2e po uzyskaniu wYniku f,tnansowego za I

pólrocze bgdzie mozna ocenió, na co jeszcze nas w tym roku staÓ. Musimy stosow-aÓ

tgranicrenia, aby wykonaó budzet. Obecnie mamy najdtuzsze dni w roku, jednak od 1 lipca

b[driemy musieii wydluzaó czas oSwietlenia. Nie wszgdzie mamy mozliwoSÓ wyl4czania co

drugiej lampy. Sprawa oéwietlenia to nasze zadanie i nikt nam do tego nie doiozy.

Radna Janina Szreniau,a p.v-ta, c4: fu prawtla, 2e Burnúslrz prov'adzil rozüt()rt;r' z GDDK tt' sprattie cltodnika na

ul. Piticzow,skiej i GDDK ty.vrazila zgotlq na tlofnan.sovanie v tv.vsokoici 509ó? Rodna Szreniau'a uY'A:a. :e

ntozeil.t'na ttt licz.vc zanim bqtlzie o¿ltlana do uz.v'lktt obtodnica-

Burmistrz Leszek Kapcia powiedziat, ze aby molna bylo wykonac remont chodnika

na ul. Piiczowskiej, najpierw nalely przebudowaó sieó wodno-kanalizacyjn4. Jezeli GDDK

wyrazi chgc modérnizicji chodnika. zrobirny wszystko. aby wykonaó wlasne zadania i

umozliwió modernizacjg. Dotychczas nie bylo konkretnych rozmów w tym temacie.

Radny Wojciech Bilewicz zapyral, azy poza remontem mo2na spodziewaÓ siQ innych

dzialah na ul. I 1 Listopada.
Burmistrz Leszek Kapcia odpow-iedzial, 2e nie bylo mowy o spowolnieniach,

natomiast byla mowa o skrzyzowaniu z ul. Parkow4 i Dmowskiego.

Sottys wsi Borki Pan Barylski powiedzial, i2 w jego solectwie rozprowadzono 36

malych pojemników na émieci. Dok4d byl jeden duzy kontener zawsze obok niego byl

batagan,^nátomiast terazka2dy dba o porz4dek. Je2eli chodzi o odbiór, to firma na pocz4tku

nie wywi4zywala sip nalezycie, ale po interwencjach wszystko jest w porz4dku i mieszkancy

sq zadowoleni. IloSó Smieci moze sig zwigkszyó, bo wszyscy dbajq o porz4dek.

Ad. 19.
Kierownik ZWIK Zbigniew Lato poinformowal, 2e zlo2yl do Urzqdu Miejskiego

pismo w sprawie podjgcia uchw-aly dotycz4cej nieczystoéci. Obowi4zuje uchwala z 1998

ioku, od czasujej podjgcia bylo 6 zmian w ustawach My odniesliSmy sip do punktu l. który

mówi, Le ka1dy ma obowiqzek podlqczyó sig do kanalizacji - wyjatek jest tylko jeden: jeSli

ktoé ma oczyszczalnig. Kierownik poprosil o jak najszybsze podjgcie tej uchwaly. Kierownik

poinformowal równiez, ze funkcjonuje numer alarmowy pogotowia wodno-kanalizacyjnego.
994" ktory jesl monitorowany

Soltys wsi Sudól Grzegorz Lato przypomnial, ze w koúcu czerwca mialy zapaíÓ

decyzje w sprawie destruktu i zapyrtal. czy planowana jest naprawa drogi w Brynicy.
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Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, Ze w zwi4zku z planowanym remontem ulicv

ll Listopada czynione s4 stárania o pozyskanie destruklu narzecz gminy. Jezeli si9 to uda

bqdzie moLna realizowaó zadania. Na dzieú dzisiejszy nie mozna nic blizszego powiedziec,

poniewaz jest to wlasnoéó GDDKiA.^ 
Sottys Lato zapyta\,, czy je2eli bgdzie destrukt droga w Brynicy bqdzie remontowana.

Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e równiez czeka na remont drogi

z wykorzystaniem destruktu.
Burmistrz Kapcia zapewnil, ze chcialby wyremontowaó wszystkie drogi, lecz budzet

jest tylko jeden. Dlatego narazie nie chce nic obiecywaó.
nadny Wójcik zaproponowal powolanie specjalnego komitetu do tego destruk1u.

Ad .20 .

Ze wzglqdu na wyczerpanie porz4dku obrad Przewodnicz4ca Rady Miejskiej

o godzinie l2s0 zamkngla obrady XXI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Protokolowata

Teresa Borowska Przewodnicz4ca Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie

mgr Elzbieta WiSniewska


